

PL

Zaawansowany pojemnik na zużyte pieluszki. Zapobiega ulatnianiu się nieprzyjemnych zapachów. Obrót uchwytu indywidualnie uszczelnia każdą pieluszkę. Kliknięcie oznacza, że pieluszka jest całkowicie zabezpieczona. Pojemnik mieści do 28 pieluszek (dotyczy rozmiaru 1). Pojemnik powstał z plastiku pochodzącego z recyklingu, a folia wykonana jest z materiałów odnawialnych. Pasujące wkłady uzupełniające – zob. informacja na opakowaniu. W opakowaniu znajduje się instrukcja obsługi, którą należy uważnie przeczytać i zachować na wypadek konieczności skorzystania w przyszłości. Dane kontaktowe można znaleźć na stronie www.tommeetippee.com OSTRZEŻENIE! Plastikowa folia może powodować zagrożenie. Aby uniknąć ryzyka uduszenia, należy przechowywać plastikową folię z dala od niemowląt i dzieci. Nie przechowywać produktu w pomieszczeniu, w którym śpi niemowlę. Aby zapobiec obrażeniom ciała, nie należy podejmować prób demontażu elementów urządzenia w innym celu niż wymiana folii lub jego opróżnienie. Konserwacja ze strony użytkownika wykraczająca poza standardowe czyszczenie nie jest wymagana. Aby uniknąć obrażeń ciała, nie należy stawać ani siadać na produkcie. Produkt mogą obsługiwać tylko osoby dorosłe. Nie pozwalać dzieciom na zabawę produktem. Nie napełniać produktu wodą ani innymi płynami. Napełnianie tego rodzaju produktu płynem doprowadziło do poważnych wypadków z udziałem niemowląt i dzieci. Nóż jest bardzo ostry. Nie należy umieszczać dłoni w obszarze działania noża i należy zachować szczególną ostrożność podczas przecinania folii. Folia jest chroniona materiałem Biomaster®, który zapobiega przedostawaniu się 99% drobnoustrojów. Ochrona antybakteryjna występuje w folii, a nie w innych komponentach produktu. Folia została poddana działaniu środka biobójczego na bazie srebra Biomaster (masa reakcyjna dwutlenku tytanu i chlorku srebra), przetestowanego zgodnie z normą ISO 22196:2011. Zalecamy odpowiedzialne korzystanie ze środków biobójczych. Z biocydów należy korzystać w sposób odpowiedzialny. Zawartość opakowania: pojemnik na pieluszki.

EN

Warning: Please read the information on the packaging carefully and keep it for future reference. Contact details can be found on the website www.tommeetippee.com.

WARNING! Plastic film may pose a choking hazard. To avoid the risk of suffocation, keep the plastic film away from infants and children. Do not store the product in the room where the baby sleeps. For adult use only. Do not allow children to play with the product. The citrus scent in the cartridge will gradually dissipate depending on storage conditions.

Materials list: Polypropylene, thermoplastic elastomer, HDPE film. The film is protected with Biomaster® material, which prevents the penetration of 99% of microorganisms. Antibacterial protection is present in the film, not in other components of the product. The film has been treated with a biocidal agent based on silver Biomaster (reaction mass of titanium dioxide and silver chloride), tested according to ISO 22196:2011. We recommend using biocidal products responsibly. Biocides should be used in a responsible manner.

The packaging is made of 98% plastic, 98% of which is from recycled MORF plastic.

Contact details can be found on the website www.tommeetippee.com. Compatible with Twist&Click series bins.

Contents of the packaging: Diaper bin + 4 refills.

DE

Warnung: Bitte lesen Sie die Informationen auf der Verpackung sorgfältig durch und bewahren Sie sie für zukünftige Referenz auf. Kontaktinformationen finden Sie auf der Website www.tommeetippee.com.

WARNUNG! Kunststoffolie kann eine Erstickungsgefahr darstellen. Um das Risiko einer Erstickung zu vermeiden, halten Sie die Kunststoffolie von Säuglingen und Kindern fern. Lagern Sie das Produkt nicht im Raum, in dem das Baby schläft. Nur für den Gebrauch durch Erwachsene. Lassen Sie Kinder nicht mit dem Produkt spielen. Der Zitrusduft in der Patrone wird je nach Lagerbedingungen allmählich verfliegen.

Materialliste: Polypropylen, thermoplastisches Elastomer, HDPE-Folie. Die Folie ist mit Biomaster®-Material geschützt, das das Eindringen von 99 % der Mikroorganismen verhindert. Der antibakterielle Schutz ist nur in der Folie vorhanden, nicht in anderen Komponenten des Produkts. Die Folie wurde mit einem biotoxischen Agenten auf der Basis von Silber-Biomaster (Reaktionsmasse aus Titandioxid und Silberchlorid) behandelt und gemäß ISO 22196:2011 getestet. Wir empfehlen, biotoxische Produkte verantwortungsbewusst zu verwenden. Biocides sollten verantwortungsbewusst eingesetzt werden.

Die Verpackung besteht zu 98 % aus Kunststoff, davon 98 % aus recyceltem MORF-Kunststoff.

Kontaktinformationen finden Sie auf der Website www.tommeetippee.com. Kompatibel mit den Twist&Click-Serie-Abfalleimern.